

**To:** [5.1.2e] [5.1.2e] @minvws.nl; [5.1.2e] [5.1.2e] @minvws.nl; [5.1.2e]  
 ([5.1.2e] [5.1.2e] @minvws.nl)  
**Cc:** [5.1.2e] [5.1.2e] @minvws.nl  
**From:** [5.1.2e] [5.1.2e]  
**Sent:** Wed 4/28/2021 2:30:07 PM  
**Subject:** RE: OMT adviesaanvraag 30-04  
**Received:** Wed 4/28/2021 2:30:07 PM

Het kan m.i. geen kwaad om de vraag te laten staan. Ik ben namelijk ook wel een beetje nieuwsgierig hoe OMT reageert. Daar kunnen we in een volgende stap wellicht op anticiperen.

[5.1.2e]  
 [5.1.2e]  
 [5.1.2e] @minvws.nl  
 [5.1.2e]

---

**Van:** [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl>  
**Verzonden:** woensdag 28 april 2021 16:24  
**Aan:** [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl>; [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl>  
**CC:** [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl>; [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl>  
**Onderwerp:** RE: OMT adviesaanvraag 30-04

Hi [5.1.2e]

Dat vind ik lastig beoordelen want ik ken de regels/gebruiken rondom OMT adviesaanvragen niet zo. Er is dus een grote kans dat bij stap 2 nog geen toegangstesten mogelijk is omdat het wetsvoorstel dan nog niet inwerking is getreden. Aan de andere kant, als wordt besloten om stap 2 uit te stellen dan kan het wel weer (voor een deel) worden ingezet in die stap. Dit punt is ook nog niet besproken met de minister of in een BWO. Daarom denk ik goed als [5.1.2e] hierop aangeven wat ze handig vinden.

Groet,

[5.1.2e]

---

**Van:** [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl>  
**Verzonden:** woensdag 28 april 2021 14:40  
**Aan:** [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl>; [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl>  
**CC:** [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl>; [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl>  
**Onderwerp:** RE: OMT adviesaanvraag 30-04

Maar gaan we het geel gearceerde nu wel of niet vragen? NCTV heeft dit aangeleverd

#### Maatregelen

Het kabinet zal op 3 mei besluiten over het maatregelenpakket vanaf 11 mei 2021, conform stap 2 van het openingsplan. Ik verzoek u mij te adviseren over het effect van het nu geldende maatregelenpakket.

Eerder heeft het OMT in de adviezen n.a.v. het 108<sup>e</sup> t/m het 110 OMT geadviseerd over het openingsplan. Heeft het OMT aanvullende en/of nieuwe adviezen dan wel inzichten over de epidemiologische effecten m.b.t. deze maatregelen uit stap 2?

Stap 2 bestaat uit de volgende versoepelingen (onder voorwaarden), overeenkomstig het openingsplan, met een beperkt aantal aanvullingen:

- o Het toestaan van buitensport in teamverband;
- o Openstellen van binnensportlocaties;
- o etcetcetc

#### Versnellingen en verruimingen door inzet van toegangstesten, te weten:

- o met inzet toegangstesten openen van musea, monumenten, bibliotheken (o.b.v. 1 op 10 m<sup>2</sup>-norm);
- o met inzet toegangstesten openen van bioscopen en filmhuizen (o.b.v. 100% van 1,5 meter afstandsnorm);
- o met inzet toegangstesten toestaan van publiek bij professionele sportwedstrijden (o.b.v. 100% van 1,5 meter afstandsnorm).

---

**Van:** [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl>

**Verzonden:** woensdag 28 april 2021 14:37

**Aan:** [redacted] <[redacted]@minvws.nl>; [redacted] <[redacted]@minvws.nl>  
**CC:** [redacted] <[redacted]@minvws.nl>; [redacted] <[redacted]@minvws.nl>

**Onderwerp:** RE: OMT adviesaanvraag 30-04

Niks aan toe te voegen!

Een dingetje, er kan natuurlijk ook een op zich zelf staande regeling komen om de Trm aan te passen. Die moet dan een week nahangen bij de TK voordat deze in werking kan treden.

Is natuurlijk ook een politieke keuze of je de Trm wil aanpassen tussen twee stappen in.

Groet [redacted]

---

**Van:** [redacted] <[redacted]@minvws.nl>

**Verzonden:** woensdag 28 april 2021 14:32

**Aan:** [redacted] <[redacted]@minvws.nl>  
**CC:** [redacted] <[redacted]@minvws.nl>; [redacted] <[redacted]@minvws.nl>; [redacted] <[redacted]@minvws.nl>  
 <[redacted]@minvws.nl>

**Onderwerp:** RE: OMT adviesaanvraag 30-04

Hi [redacted]

Volgens mij is nog niet duidelijk of het verzetten van TK behandeling ook invloed heeft op inwerkingtreding, aangezien EK behandeling sowieso pas op 18 mei was voorzien. Maar dat weet [redacted] beter.

Sowieso is het de vraag of het zin heeft om al in stap 2 toegangstesten mogelijk te maken conform de huidige planning als inwerkingtreding pas op zijn vroegst 25 mei is. Dat is ook iets waarover ACC, BWO en MCC morgen vrijdag en maandag iets over moeten zeggen. Het kan goed zijn dat in stap 2 toegangstesten nog niet worden ingezet en pas stap 3, tenzij nu stap 2 überhaupt wordt uitgesteld. Dan kan het mogelijk wel weer deels onder die stap worden ingezet.

Hoe bovenstaande zich vervolgens tot adviesaanvraag OMT verhoudt vind ik zelf lastig inschatten. Hoe zien jullie die

[redacted]

Groet,

[redacted]

---

**Van:** [redacted] <[redacted]@minvws.nl>

**Verzonden:** woensdag 28 april 2021 14:23

**Aan:** [redacted] <[redacted]@minvws.nl>  
**CC:** [redacted] <[redacted]@minvws.nl>

**Onderwerp:** OMT adviesaanvraag 30-04

Hoi [redacted]

Vraag van DGV, heeft het feit dat het debat vandaag niet doorgaat invloed op de geel gearceerde vraag in deze concept OMT adviesaanvraag (die vandaag uit moet)

[redacted]